
 Rovernemndsmøte 3.-5. november 2023 
 Novembermøte 

 Referat 

 Tilstede: 
 Deborah Ognøy 
 Fredrik Korsvik-Alnes 
 Miriam Eline Bergan 
 Aksel Holmsen (unnta� sak 48, 49 og 50) 

 Forfall: 
 Andreas Bra�ebø 
 Malin Nikøy Hammersland 

 Møtet startet 4. november klokken 10:30 og ble hevet 5. november klokken 19:00 

 Sak 48/23  Kons�tuering 
 48/23.1  Godkjenning av innkalling og saksliste 
 Innkalling og saksliste ble godkjent 

 48/23.2  Valg av referent 
 Miriam Eline Bergan ble valgt som referent. 
 Aksel Holmsen og Deborah Ognøy assisterer. 

 Sak 49/23  Oppfølging roverkontakter og arrangementer 
 Vi orienterte hverandre om hvordan det står �l med roverkontaktene, og med 
 arrangementene våre. Videre la vi en plan for hva som må skje i kontakt med disse 
 videre. 

 Sak 50/23  Tiltaksplan 
 Vi har gå� gjennom �ltaksplanen og lagt inn endringene siden sist. I �llegg noterte 
 vi ned flere aktuelle �ltak på noen punkter. 



 Sak 51/23  Status på hederskniv og premier e�er roverlandsleir 
 Status e�er roverlandsleiren: premier er utsendt �l vinnerne. 
 Status på hederskniven er ukjent og saken videreføres �l neste møte. 
 Kontoret er spurt om status. 

 Sak 52/23  Midler fra lo�eri- og s��elses�lsynet  (revidere prioritering) 
 Roverkongress har høy prioritet, og vi vil bruke av disse midlene �l den grad at vi 
 kan ku�e prisen ned �l ca. 400 i deltakeravgi�. Derfor velger vi å bruke 30 000,- 
 totalt �l årets kongress, derav 20 000 �l arrangementet og 10 000 �l å dekke 
 redaksjonskomitéen. 

 Roverballet får en deltakeravgi� på 300,- uten stø�e, så det gis ikke bidrag av 
 stø�en her. 

 Det vil bli ta� en ny vurdering i neste nemndsperiode på hvordan de resterende 
 midlene skal fordeles. 

 Sak 53/23  Saker �l rover�ng (Ref sak 38/23) 
 Sak om plassering av roverlagsmerke: 
 Forslag fra  Torgeir Heldal (se 38/23).  Rovernemnda  vil foreslå å gi Torgeir Heldal 
 forslagsre� �lhørende denne saken 

 Sak 54/23  Arbeid med arrangementsinstrukser 
 I nemnda sin forrige periode ble det lagt ned en del arbeid med revidering av 
 arrangementsinstruksene. Av disse er det roverlandsleir som fortsa� trenger en 
 del videre arbeid, og det er fint å se over de andre en gang �l. 

 Vi har jobbet med noen mindre endringer i instruksen �l Roverkongressen. De�e 
 inkluderer noen spesifiseringer av ordbruk, samt å legge �l et forslag �l budsje�. 
 Arbeidet videre med instruksen �l Roverlandsleir, planlegger å fullføre de�e 
 arbeidet på neste møte. 



 Sak 55/23  Revidere Håndbok for roverkontakter 
 Det er en stund siden denne håndboka ble laget. Vi har lest over den og kartlagt 
 hva som bør endres ved å kommentere på et dokument som er lagt i disken. Vi har 
 ikke få� �lgang �l den originale filen, så selve redigeringen blir utsa� �l neste 
 møte. Det ble også ta� opp at vi må bli flinkere på å bruke denne håndboka, 
 spesielt å sende den �l nye roverkontakter. 

 Sak 56/23  Rapport fra roverlandsleir 
 Vi gjennomgikk evaluering og rapport fra roverlandsleir. Generelt se� er folk 
 veldig fornøyd med roverlandsleir. 
 Vi tar med oss videre at det oppstod små upassende hendelser som folk reagerte 
 på, men som gikk forbi de ansvarlige. For å forebygge de�e bør det tydeliggjøres 
 at rovernemnda er et styre som “skal ha taushetsplikt” og som kan snakkes med 
 om problemer. Man skal også kunne sende anonymt �l postkassen vår, slik at den 
 bør kunne fungere som en forslagskasse underveis i arrangementer, hvor 
 rovernemnda kan fa�e �ltak raskt om noe skurrer. 

 Sak 57/23  Evaluering av roverlounge 
 Fra lederkonferansen sin deltakerevaluering har følgende 
 �lbakemelding, presentert i søylediagram, kommet om 
 roverlounge. 

 På spørsmål om hvor fornøyd man var med roverlounge 
 hvor søylene fra venstre �l høyre går fra svært 
 misfornøyd �l svært fornøyd. Søylen lengst �l venstre 
 representerer “deltok ikke”. 

 Vi oppre�et et eget evalueringsskjema for roverlounge (og 
 roverkontaktsamling) og sendte det �l kontoret for 
 distribusjon. 

 Aksel Holmsen  Miriam Eline Bergan 
 Rovernemndsleder  Referent 


